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Leukste bijbaan
Sociale nerd runt ICT-bedrijf
Derk Arts, 23 jaar, is vijfdejaars student geneeskunde aan de VU én 

heeft zijn eigen ICT-bedrijf. Hij is begonnen met een  eenmanszaakje 

dat websites bouwde. Nu heeft hij ambitie om de automatisering in 

de zorg naar een hoger niveau te tillen. Eva Poelman

Wat doe je precies?
‘Voor verschillende opdrachtgevers – grote bedrijven, 
zorginstellingen, winkels – ontwikkel ik websites en de 
software daarvoor. Ik heb bijvoorbeeld het technische 
gedeelte van een online showroom van een grote auto
fabrikant gemaakt en heb me beziggehouden met een 
site waarop dialysepatiënten precies kunnen bijhouden 
wat ze eten en drinken. Artsen en diëtisten kunnen dan 
met behulp van die site precies bepalen wat de patiënt aan 
fosfaatbinders binnen moet krijgen.’

Hoe lang doe je dit al?
‘Toen ik ging studeren, ben ik ook dit bedrijf begonnen.’

Is het goed te combineren met je studie?
‘Ja, heel goed. Ik heb op mijn kamer een kantoortje en van 
daaruit werk ik.
Voordat ik aan mijn coschappen begon, ging ik alleen 
naar de verplichte dingen, ik werkte thuis fulltime aan 

mijn bedrijf. Voor toetsen was ik dan even een week alleen 
met geneeskunde bezig. Dat is altijd goed gegaan. Eigen
lijk was het geen bijbaan; ik besteedde meer tijd aan mijn 
bedrijf dan aan mijn studie. Ik deed geneeskunde erbij. 
Nu ik coschappen loop is dat helemaal veranderd en 
besteed ik bijna al mijn tijd aan mijn studie.’

Wat is je droombaan?
‘Mijn droom is een goedlopend, groot bedrijf runnen 
dat software ontwikkelt voor de zorg. Ik wil patiënten 
en artsen helpen met simpele, goed werkende software 
en websites. Ik hoor nu elke dag dat mensen balen van 
nietwerkende computerprogramma’s en daar wil ik wat 
aan doen.’

Zoals? 
‘Medische software. Ik heb al eerder handige sites ontwik
keld voor de zorg, en nu ben ik bezig met een site waarop 
medische protocollen binnen een paar seconden te vinden 
zijn. De bestaande sites doen daar veel langer over.’

Wat vinden je klanten ervan dat je ook  
geneeskunde studeert?
‘Ik had altijd klanten die niet op de hoogte waren van 
mijn studie. Als ze ernaar vroegen, kletste ik er meestal 
een beetje omheen en zei dat ik een eenmanszaak had en 
websites maakte. Ik ben altijd bang geweest dat ze me als 
student niet serieus zouden nemen. 
Nu ik coschappen loop en niet meer de hele dag bereik
baar ben, moet ik het wel vertellen. Meestal heb ik dan 
al laten zien wat ik kan en als ik het dan vertel, reageren 
mijn klanten gelukkig verrassend goed!’

Ben je een nerd?
‘Ja, eigenlijk wel, maar dan wel een sociale nerd. Ik heb 
veel vrienden en vind het heel belangrijk om ook sociale 
contacten te hebben. Dat is ook een reden geweest om 
geneeskunde te gaan studeren.’ 
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